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§ 1 
Val av justerare och tid för justering  

Beslut  
Fastighetsnämnden utser vice ordföranden Fritz Lennaárd (M) att 
tillsammans med ordföranden Clara Lindblom (V) justera dagens 
protokoll. 
  
Justering sker tisdagen den 31 oktober 2023. 
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§ 2 
Anmälan för kännedom 
Beslut  
Anmälan för kännedom enligt förteckning i eDok för tiden 13 
september 2023 till den 10 oktober 2023 anmäls. 
 
Anmälda handlingar  

 §4 den 13 september 2023, Kommunstyrelsens ekonomi- 
och trygghetsutskott Ny multihall på Enskede IP, Enskede 
Gård 1_1. Utredningsbeslut 

 KS 2023_799 Tjänsteutlåtande(1290293) 
 §6 den 13 september 2023, Kommunstyrelsens ekonomi- 

och trygghetsutskott Anmälan om genomfört samråd inför 
inriktningsbeslut. Anläggande av en 11-spels konstgräsplan, 
utegym och servicebyggnader på År 

 KS 2023_807 Tjänsteutlåtande(1297932) 
 KS 2023_807 Bilaga 1(1283998) 
 §13 den 25 september 2023, Kommunfullmäktige 

Upprustning och ombyggnad av Vällingby sim- och 
idrottshall, fastigheten Kanslisilket 5 

 Utl R2 R5 Upprustning och ombyggnad av Vällingby sim- 
och idrottshall(1312394) 

 (Godkänd - R 1) Planärende på granskning Hellas tennis 
Eriksdal, del av Södermalm 5:2 

 Vidaredelegation av beslutanderätt till förvaltningschefen 
vid Stadsledningskontoret, stadsdirektören, att genomföra 
upphandling av medarbetarundersökningar 2024 
(förvaltningar) 

 §20 den 25 september 2023, Kommunfullmäktige Motion 
om att kriget i Ukraina visar att beredskapen i Stockholm 
måste bli bättre 

 R1 Utl Kriget i Ukraina visar att beredskapen i Stockholm 
måste bli bättre(1305267) 

 §14 den 25 september 2023, Kommunfullmäktige ANDTS-
program, Stockholms stads program om alkohol, narkotika, 
dopningsmedel, tobak och nikotinprodukter samt spel om 
pengar 2023-2026(1332968) 

 R4 Utl - Förslag till ANDTS-program, Stockholms stads 
program om alkohol, narkotika, dopningsmedel, tobak och 
nikotinprodukter samt spel om pengar 2023-2026(1304828) 

 Bilaga - ANDTS-program, Stockholms stads program om 
alkohol, narkotika, dopningsmedel, tobak och 
nikotinprodukter samt spel om pengar 2023-2026 - slutlig 
version(1295913) 

 Underbilaga - Aktiviteter i ANDTS-programmets 
insatsområden - slutlig version(1295914) 
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§ 3 
Anmälan av delegationsbeslut inom fastighetskontoret 
2023  
FSK 2023/15 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden godkänner anmälan av delegationsbeslut fattade 
inom fastighetskontoret för tiden 2023-05-26 - 2023-08-28 samt 
investeringsbeslut 2023-05-23 - 2023-10-06. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/15-50 Anmälan av delegationsbeslut inom 
fastighetskontoret 

 FSK 2023/15-51 Bilaga 1 Delegationsbeslut beställningar 
 FSK 2023/15-52 Bilaga 2 Delegationsbeslut 

investeringsbeslut 
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§ 4 
Anmälan av protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 
2023  
FSK 2023/14 
 

Beslut  
Protokoll nr 4/2023 från sammanträde med rådet för 
funktionshinderfrågor vid fastighetsnämnden och miljö- och 
hälsoskyddsnämnden från den 6 september 2023 anmäls 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/14-11 Protokoll 4 Råd för funktionshinderfrågor 
vid fastighetsnämnden och miljö- och hälsoskyddsnämnden 
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§ 5 
Ekonomisk månadsrapport för fastighetsnämnden 2023  
FSK 2023/2 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar att lägga anmälan till handlingarna. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/2-12 (Godkänd - R 1) Månadsrapport September 
2023 
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§ 6 
Ateljéstrategi 2024-2026  
FSK 2023/362 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner ateljéstrategin i enlighet med 
fastighetskontorets tjänsteutlåtande. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M) lämnar ett särskilt 
uttalande enligt följande: 

  
Stockholm är en spännande och kreativ kulturstad och 
utbudet av kultur är stort och mångfacetterat. Stockholm som 
kreativ kulturstad behöver både bredd och spets. Här finns 
några av landets främsta kulturinstitutioner, många 
produktionsplatser och ett spetsigt musikliv som ljuder på 
scener och på klubbar. Sammantaget berikar Stockholms 
kulturliv varje dag livet för många stockholmare och 
besökare. För alla som arbetar inom de kulturella kreativa 
näringarna är kulturens platser en grundläggande 
förutsättning för att kunna bedriva sin verksamhet här. 
  
Förslaget till ny Ateljéstrategi är därför mycket välkommet. 
Den är en del i att säkerställa produktionsplatser i Stockholm 
långsiktigt och en del i att staden fortsatt ska vara en attraktiv 
och levande stad. Ateljéstrategin för 2017 – 2020 överträffade 
sina målsättningar men flera av lösningarna är kontrakt på 
kort och medellång sikt. Därför är det viktigt att fortsätta 
arbeta med lotsning och komplettering när ateljélokaler 
avvecklas. 
  
Samtidigt som vi konstaterar att det är bra att konstnärer ges 
möjlighet att verka i staden vill vi understryka vikten av att 
det görs på ett klokt och välavvägt sätt. Stadens resurser är 
begränsade, låneskulden blir alltmer betungande och ytterst 
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behöver kostnader och investeringar alltid ställas mot 
alternativa ändamål i den kommunala ekonomin. 
  
De som hyr ateljéer av staden får antas till största del vara 
professionella konstnärer som har sin kulturella verksamhet 
som huvudsaklig försörjning. Det är därför rimligt att 
hyresnivån i de lokaler som hyrs ut till konstnärer sätts till en 
för staden skälig och ekonomiskt hållbar nivå. Både för att 
underhåll och renoveringar av lokalerna ska kunna tillses på 
ett adekvat sätt över tid och för att stadens övriga åtaganden 
och verksamhet inte ska behöva stå tillbaka för 
yrkesverksamhet. Det gäller inte bara när det tillkommer nya 
ateljéer utan fastighetskontoret bör arbeta för att tillse att det 
gäller hela kontorets ateljébestånd. 
  
En del av framgången med tidigare ateljéstrategi var det 
breda fokus på både offentliga som privata fastighetsägare. Vi 
upplever att strategin har en slagsida mot kommunala bolag 
och förvaltningar. Vi anser att staden fortsatt behöver 
samarbeta med privata fastighetsaktörer för att få en bredd av 
aktörer och möjligheter och inte begränsa uppdraget. 

  
Sergej Salnikov (SD) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande: 

  
Nämnden ska ta ställning till ett förslag till strategi för 
Stockholms ateljéutbyggnad 2024-2026. Förslaget ska leda 
till att ytterligare minst 200 yrkesverksamma konstnärer kan 
hyra ateljéer. Det framgår inte vad insatsen beräknas kosta.  
 
Sverigedemokraterna anser att de skattefinansierade 
kulturinsatsernas främsta syfte ska vara att hjälpa särskilda 
grupper som själva har begränsade ekonomiska medel att ta 
del av stadens kulturliv. De skattefinansierade kulturbidragen 
ska därför riktas mot insatser som når barn och unga, 
personer med funktionsnedsättning samt seniorer.  
 
Hyrorna för de ateljéer som förmedlas ska inte subventioneras 
och strategin ska vara kostnadsneutral. Därutöver måste en 
bättre utvärdering göras gällande hur mycket värde insatsen 
hittills tillfört stockholmarnas kulturliv.  
 
I övrigt hänvisar vi till vår reservation i Kulturnämnden. 

Ersättaryttrande 
Lovisa Hedin (KD) lämnar ersättaryttrande enligt följande: 

  
Vi välkomnar i stora delar förslaget till ateljéstrategi. Stadens 
bestånd av unika, historiska fastigheter lämpar sig mycket väl 
för kreativa näringar och ateljéer. Speciellt mot bakgrund av 
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att det finns en svårighet att nyttja dessa för andra ändamål på 
grund av hårda verksamhetskrav. Vi ser stor potential i 
förslaget till kartläggning av möjligheten till fler ateljéplatser 
då det aktivt motverkar tomställda lokaler, vilket gynnar såväl 
stadens ekonomi som stärker förutsättningarna för de kreativa 
näringarna i Stockholm. Vidare ser vi positivt kring att 
strategin hänsyntar såväl kommunala som privata fastigheter, 
vilket gynnar marknaden då olika typer av aktörer involveras 
och som i sin tur även leder till ett ökat antal möjliga 
ateljéplatser. 
  
Vi vill emellertid understryka att tillskapandet av fler 
ateljéplatser behöver ske med hänsyn till eventuella 
inkomstbortfall och befintligt verksamhetsutbud, inte minst 
kopplat till bostadsbolagens roll i strategin. För att skapa en 
levande och trygg stadsmiljö krävs en variation av 
verksamheter och serviceutbud, inte minst i bottenvåningarna 
i stadsutvecklingsområden. Samtidigt gynnas bostadsbolagen 
av att kunna erbjuda uthyrning av lokaler till ett 
marknadsmässigt pris; ofta en gynnande faktor för att hålla 
nere hyreskostnader. 

 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/362-1 Ateljéstrategi 2024-2026 
 FSK 2023/362-1.1 Bilaga 1 - Ateljéstrategi 2017-2020 
 FSK 2023/362-1.2 Bilaga 2 - Anmälan av slutredovisning av 

Ateljéstrategi 2017-2020 
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§ 7 
Remiss av Stockholms stads strategi för parklekar. 
Remissvar  
FSK 2023/338 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden överlämnar fastighetskontorets 
tjänsteutlåtande som svar på remissen. 

2. Fastighetsnämnden beslutar att omedelbart justera 
paragrafen. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M) lämnar ett särskilt 
uttalande enligt följande: 

  
Stockholms parklekar är välbesökta och mycket uppskattade. 
Parklekarna utgör en viktig plats för barns lek och möjlighet 
till en aktiv fritid och det är därför positivt att det tas fram en 
strategi för dem. 
  
Det är bekymmersamt att många av de befintliga byggnader 
som idag används utav parklekarna inte bedöms leva upp till 
verksamheternas behov. Stadens verksamheter ska bedrivas i 
ändamålsenliga och lämpliga lokaler. Det är därför bra att 
staden ska ta fram en plan för hur befintliga 
parkleksbyggnader kan utvecklas och att strategin syftar till 
att säkerställa att lokalerna uppfyller gällande 
myndighetskrav när verksamheten förändras. 
  
Avslutningsvis välkomnar vi att det ska tas fram former och 
metoder för att systematiskt och likvärdigt följa upp, mäta 
och utvärdera parklekarnas verksamhet runt om i staden. Bra 
och jämförbara mätvärden är nödvändiga för att staden ska 
kunna följa upp, utveckla och förbättra alla dess 
verksamheter. 
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Hansi Karppinen (L) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande: 
  
Det är glädjande att vi kan ta emot strategin för parklekar. 
Under förra mandatperioden initierade vi en utredning av 
parklekarnas verksamhet samt förslag på utveckling. 
Förslaget till strategi ligger väl i linje med våra höjda 
ambitioner på fritidsområdet. Det är med stolthet vi 
konstaterar att tillskapandet av en samordnande 
fackförvaltning för barn, kultur- och fritidsområdet var ett 
klokt steg i stadens utveckling och sedan dess har arbetet 
verkligen tagit fart. 
  
Parklekarna utgör tillsammans med andra fritidsinsatser en 
viktig del i en kedja av viktiga förebyggande insatser för barn 
och unga. Stor variation finns bland stadsdelarnas parklekar. 
  
Kompetensförsörjningen och parkleksbyggnadernas fysiska 
skick är en utmaning för många. Vi ser fram emot att ta del av 
kommande uppföljningar på strategin och hoppas att detta 
fokus på parklekarna också kan hjälpa stadsdelarna att 
prioritera denna uppskattade verksamhet. 

  
Frank Hojem (C) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande: 

  
Det är glädjande att vi kan ta emot strategin för parklekar och 
det är roligt att fastighetskontoret ställer sig så positiv. Under 
förra mandatperioden initierade vi en utredning av 
parklekarnas verksamhet samt förslag på utveckling. 
Förslaget till strategi ligger väl i linje med våra höjda 
ambitioner på fritidsområdet. Det är med stolthet vi 
konstaterar att tillskapandet av en samordnande 
fackförvaltning för barn, kultur- och fritidsområdet var ett 
klokt steg i stadens utveckling och sedan dess har arbetet 
verkligen tagit fart. 
  
Parklekarna utgör tillsammans med andra fritidsinsatser en 
viktig del i en kedja av viktiga förebyggande insatser för barn 
och unga. Stor variation finns bland stadsdelarnas parklekar. 
Kompetensförsörjningen och parkleksbyggnadernas fysiska 
skick är en utmaning för många. Vi ser fram emot att ta del av 
kommande uppföljningar på strategin och hoppas att detta 
fokus på parklekarna också kan hjälpa stadsdelarna att 
prioritera denna uppskattade verksamhet. 

 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/338-2 (Godkänd - R 1) Remiss av Stockholms 
stads strategi för parklekar. Remissvar 

 FSK 2023/338-1.2 Bilaga 1 - Förslag till Stockholms stads 
strategi för parklekar 
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 FSK 2023/338-1.1 Bilaga 2 - Barnkonsekvensanalys i arbetet 
med Stockholms stads strategi för parklekar 

 FSK 2023/338-1.3 Bilaga 3 - Kulturförvaltningens 
tjänsteutlåtande - Stockholms stads strategi för parklekar 
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§ 8 
Anläggande av 11-spels konstgräs på Sjöängens BP, 
Örby 4:1. Inriktningsbeslut  
FSK 2023/125 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner förslag till inriktning och ger 
fastighetskontoret i uppdrag att fortsätta planering för 
projekt Anläggande av 11-spels konstgräsplan på Sjöängens 
BP, som underlag för ett kommande genomförandebeslut, 
till en utgift redovisad i tjänsteutlåtandets bilaga 1. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
1) Ordföranden Clara Lindblom (V), Anders Österberg m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M), 
Sergej Salnikov (SD) och Hansi Karppinen (L) föreslår (se 
beslutet). 
  
2) Frank Hojem (C) föreslår att fastighetsnämnden beslutar enligt 
följande: 
  

1. Att delvis godkänna förvaltningens förslag till beslut. 
2. Att utreda möjligheterna att bygga ett fotbollskluster på 

Sjöängen i Älvsjö. 
3. Att därutöver anföra följande: 

  
Det är varmt välkommet att grusplanen på Sjöängens BP nu 
planeras att anläggas med en 11-spels konstgräsplan med 
tillhörande stängsel och belysning. Samtidigt är det beklagligt 
att bollplanen bara är en kortvarig lösning och kommer 
behöva få en ny lokalisering då den ingår i 
utvecklingsområdet för Älvsjö. 
  
I majoritetens budgetförslag 2024 med inriktning 2025 och 
2026 för idrottsnämnden kunde vi läsa att Älvsjö IP med sina 
två 11-spelsplaner och tre 7- spelplaner fanns med för 
kompensationsinvesteringar för utvecklingsområdet för 
Älvsjö. Det finns således en plan att inte bara ta grusplanen 
vid Älvsjö IP i anspråk utan också de andra fotbollsplanerna 
som ingår på Älvsjö IP. I det här ärendet får vi nu också läsa 
att Sjöängens bollplan kommer få flytta på sig. Samlat 
innebär detta att områdets möjligheter till idrottsytor 
försämras. 
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Hösten 2022 gick Centerpartiet, tillsammans med Stockholms 
fotbollsförbund, fram med ett förslag på ett fotbollskluster på 
Sjöängen i Älvsjö. Centerpartiet lämnade även i april 2023 in 
en motion om detta. Det tar nio minuter att ta sig till Älvsjö 
station från Centralisationen i Stockholm. Sjöängen ligger sen 
på gångavstånd från Älvsjö station. Detta gör att 
fotbollsområdet är strategiskt placerat och resvägen kort även 
för innerstadens fotbollsföreningar som idag har stor brist på 
fotbollsplaner. Fotbollsklustret skulle också ge nya 
möjligheter för arrangemang av större cuper och turneringar. 
  
Centerpartiet ställer sig positiva till anläggandet av en 11-
spels konstgräsplan med tillhörande stängsel och belysning 
men hade hoppats på att majoriteten hade högre ambitioner 
för idrotten än vad förslaget avser. Sjöängen hade varit en 
perfekt plats för Stockholm att bygga ikapp en del av den 
idrottsanläggningsbrist vi har. Det är synd att 
vänstermajoriteten inte ens vill utreda den saken. 

  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag som stöds 
av ordföranden Clara Lindblom (V), Anders Österberg m.fl. (S), 
Martin Hansson (MP), vice ordföranden Fritz Lennaárd m.fl. (M), 
Sergej Salnikov (SD) och Hansi Karppinen (L). 
  
Reservation 
Frank Hojem (C) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 
förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/125-12 (Signerad) Anläggande av 11-spels 
konstgräsplan på Sjöängens BP, Örby 4:1. Inriktningsbeslut 

 FSK 2023/125-11 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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§ 9 
Kompletterande brand- och konstruktionsåtgärder i 
Farsta ishall, Farsta 2:1. Inriktningsbeslut  
FSK 2023/378 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner förslag till inriktning och ger 
fastighetskontoret i uppdrag att fortsätta planering för 
projekt Kompletterande brand- och konstruktionsåtgärder i 
Farsta ishall på Farsta IP som underlag för ett kommande 
genomförandebeslut till en utgift redovisad i 
tjänsteutlåtandets bilaga 1. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2023/378-1 (Signerad) Kompletterande brand- och 
konstruktionsåtgärder i Farsta ishall, Farsta 2:1. 
Inriktningsbeslut 

 FSK 2023/378-3 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
 

Sida 16 (22)



 
 

Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 8/2023 
 

2023-10-24 

§ 10 
Hägerstensåsens BP, nytt klubbhus och 
omklädningsbyggnad, Hägerstensåsen 1:4. Reviderat 
genomförandebeslut  
FSK 2020/770 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner förslag till genomförande av 
projekt Hägerstensåsens BP, nytt klubbhus och 
omklädningsbyggnad till en investeringsutgift redovisad i 
tjänsteutlåtandets bilaga 1. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Hansi Karppinen (L) med stöd av Frank Hojem (C) lämnar ett 
särskilt uttalande enligt följande: 
  

För att nämnden och i förlängningen staden ska uppnå sitt 
mål i klimatomställningen, är det nödvändigt att andelen 
lokalproducerad grön el ökar. Nu när fastighetsnämnden ska 
fatta beslut om ett reviderat genomförandebeslut gällande 
investeringar i nya fastigheter saknar vi en utredning om 
exempelvis solcellspaneler. 

 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2020/770-7 (Signerad) Hägerstensåsens BP, nytt 
klubbhus och omklädningsbyggnad. Hägerstensåsen 1:4. 
Reviderat genomförandebeslut 

 FSK 2020/770-8 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 8/2023 
 

2023-10-24 

§ 11 
Farsta brandstation, ombyggnad och teknisk 
upprustning, Mjölsäcken 1. Lägesrapport 1  
FSK 2018/260 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner lägesrapport avseende projekt 
Farsta brandstation, ombyggnad och teknisk upprustning, 
Mjölsäcken 1. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2018/260-20 (Godkänd - R 1) Farsta brandstation, 
ombyggnad och teknisk upprustning, Mjölsäcken 1. 
Lägesrapport 1 

 FSK 2018/260-21 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 8/2023 
 

2023-10-24 

§ 12 
Ny ishall på Mälarhöjdens IP, Västberga 1:1. 
Lägesrapport 1  
FSK 2021/537 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner lägesrapport avseende projekt 
Ny ishall på Mälarhöjdens IP, Västberga 1:1. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2021/537-14 (Godkänd - R 1) Ny ishall Mälarhöjdens 
IP, Västberga 1:1. Lägesrapport 1 
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Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 8/2023 
 

2023-10-24 

§ 13 
Ombyggnad, tillbyggnad och teknisk upprustning av 
Kungsholmens brandstation, Kartagos backe 3. 
Lägesrapport 1  
FSK 2017/382 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner lägesrapport avseende projekt 
ombyggnad, tillbyggnad och teknisk upprustning av 
Kungsholmens brandstation, Kartagos backe 3. 

 
Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut  
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
 
Handlingar i ärendet 

 FSK 2017/382-23 (Godkänd - R 1) Ombyggnad, tillbyggnad 
och teknisk upprustning av Kungsholmens brandstation, 
Kartagos backe 3. Lägesrapport 1 

 FSK 2017/382-24 Bilaga 1 Ekonomisk redovisning 
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Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 8/2023 
 

2023-10-24 

§ 14 
Förvaltningschefen informerar  
Förvaltningschef Anders Kindberg inleder med att tacka alla som 
deltog i dagens studiebesök till söderort. Körschema delas ut till de 
förtroendevalda som inte hade möjlighet att delta. Anders meddelar 
att det kommer att arrangeras ytterligare ett studiebesök i vår. 
  
Anders Kindberg informerar också om planerna för Klamparen 11, 
Tekniska nämndhuset, lokalerna där dagens sammanträde hålls. 
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Fastighetsnämnden 

 
 

Protokoll nr 8/2023 
 

2023-10-24 

§ 15 
Frågor för beredning och övrig information  
Ordföranden Clara Lindblom (V) informerar om att stadsrevisionen 
kommer att presentera sig för nämnden i samband med nästa 
sammanträde. Nämnden behöver därför vara på plats i 
sammanträdeslokalen redan kl. 16.00. 
 

Sida 22 (22)



Digitala signaturer
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
Fritz Håkan Douglas,Lennaárd 2023-10-31
Clara Julia,Lindblom 2023-10-31


		2023-10-31T15:17:02+0100




